

Referat styremøte NPK 31/10-15

Tilstede var_

Laila Lauritzen, Roar Skoli, Unn Saxvik, Belinda Klein, Espen Andersen.

- **RS, NKK- alle skal ha gjennomlest sakene**
Det ble diskutert rund vår fremlagte sak ang stor cert/fullccerttet.

- **Etiske retningslinjer for salg av valper via NPK`s valpeformidler**
Pålegg av utført PL og PRA test for å få formidle valper gjennom NPK fra 01.04.2016. Valpeformidler forholder seg til NKK sine etiske og klubbens retningslinjer og oppdrettere som ikke gjør dette kan ikke formidle valper gjennom NPK.

- **DNA testing – Hva gjør NKK**
 - Lage nettside med info for gjennomføring med direkte link til innkjøp av svaber.
 - Vurderer å invitere veterinær til å utføre svabertest på våre utstillinger.
 - Ønsker møte med NKK ang saken stilling. Avtales.

- **BSD-registrering**
registrering diskutert og legges foreløpig på vent.
Forhøre oss litt med de andre nordiske klubbene hva de har for tanker rundt dette.

- **RAS**
RAS er ferdig. Må lages layout og renskrives av Unn. Må legges til at det skal redigeres innen utgangen av 2017.

- **DK-sak 14-2015- anke sendt inn fra oppdretter. Nye 4 uker til behandling hos NKK**
Vi venter.....

- **Ang. testikkelmangel på champion- 2. dommer som dømmer testikkelmangel.**
Vi purrer Nkk ang saken. Unn har gjort det.

- **Utstilling- Bergen – Eva Mquiston.**

Dato 25.09.2016 og lokalet er satt for rasespesial i Bergen 2016.

Eva ordner med dommer og vi venter på tilbakemelding ang hvem.

Eva har fått beskjed om å ta kontakt med Unn senere for å ordne med det praktiske.

- **Rasespesial 2017 – dommer...**

I samarbeid med NYTK 19.08.2016.

Tangetoppen ved Hamar er booket via Belinda. Vi må også booke hytter. 7 stk. ? Hvor skal dommer bo?

Invitasjon sendt dommer men ikke fått svar. Må pures, evt pr brev.

- **Helse – Kjent status på arvelige lidelser- pr i dag PL og Øye.**

Pålegg av utført PL og PRA test for å få formidle valper gjennom NPK fra 01.04.2016

- **Event.**

1. Kommet inn forslag på FB side fra NPK åpen for diskusjoner. Styret ønsker å avvente dette.
2. Vi ønsker å få arrangert et dommerseminar på Pom i samarbeid med Nkk. Elisabet og Fredrik har sagt seg villig.
3. Valpekontrakt/vedlegg. Et godt verktøy for oppdrettere og valpekjøpere. Alle skriver et forslag. Unn sammenfatter og vi går igjennom.
4. Rasespesial 13.08.2016 avholdes på Tangetoppen i sammenheng med Nkk Hamar. Plassen booket av Belinda. Vi må ha hytter 7 stk. ?
5. Rasekompendiet. Roar valgt som leder, Espen og Belinda. Iverksettes snarest.
6. Protokollen må limes sammen i kronologisk rekkefølge.
7. Bladet- lyser ut etter noen som kunne tenke seg å være bladkomite.
8. Reiseutgifter til styret for arbeid på utstillinger og møter.
Foreløpig har hver enkelt betalt alt selv.
-Klubben skal nå dekke halvparten av statens satser, noe som er tilnærmet de faktiske utgifter.
Vi bør lage et skjema- Kan Stine gjøre det?
9. **Utstillingskomitee 3 stk.**
Forslag på Eva Mquiston og Karen Vetaas. Laila forespør.
10. **Avlsråd 3 stk.**
Målet er å få et avlsråd oppe å stå til etter GF 2016.
Roar meldt seg som leder. Resten av komiteen velges etter at RAS er publisert. Kun et medlem fra styret.

Møte hevet!